
Vragenhalfuur raadsvergadering 29 september 2022 

Onderwerp: Tijdelijke huisvesting werknemers / arbeidsmigranten

Geacht college,

Gezien het feit dat er krapte is op de arbeidsmarkt vindt de fractie van de VVD dat het van belang is 
dat voor de bedrijven in Meppel, die werkgelegenheid bieden, huisvesting beschikbaar is waar 
werknemers dus ook arbeidsmigranten gedurende hun werkzaamheden kunnen wonen.

De fractie van de VVD vindt het ook van belang dat dit op een manier gerealiseerd wordt dat de 
huisvesting ook bijdraagt aan de leefbaarheid in de betreffende straat of woonwijk.

Naar aanleiding van bovenstaande en de bijdrage van de inspreekster (Raadscommissie 15-09-2022) 
heeft de fractie van VVD nog een aantal verhelderingsvragen voor het college:

1. Hoe kijkt het college naar het ingebrachte punt rondom de arbeidsmigranten en de vrees 
voor over-bewoning en overlast? 

2. Heeft de gemeente een rol bij de huisvesting van arbeidsmigranten in relatie tot de 
regulieren bewoners? 

3. Is de gemeente voornemens om hiervoor ook huisvesting te gaan regulieren, om zodoende 
de vraag te kunnen faciliteren, en anderzijds de leefbaarheid in de woonwijken in de gaten te 
houden?  

Namens de VVD-fractie,
Hans van Scheijen


